
 
 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Lorens Burman 

2017-09-26 

 

 

Nordea, kommunens bank 

 

Jag skrev den 2016-05-02 en interpellation kring kommunens tankar 

kring att ha Nordea som sin bank. Kommunstyrelsens ordförande 

Lorens Burman uttryckte att det då inte var aktuellt för kommunen att 

säga upp avtalet med Nordea som kommunens bank. 

 

Det jag nu noterar är att Nordea åter är ute i blåsväder som bank. 

Denna gång handlar det om att de tänker flytta sitt huvudkontor till 

Finland, Helsingfors. Detta gör de för att undkomma den bankskatt 

som regeringen har för avsikt att införa i höstens budget.  

 

Flera olika organisationer har reagerat skarpt på detta beslut från 

Nordeas ledning. LO har inlett en process att avveckla Nordea som sin 

bank.  

 

Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande är: 

 

- Hur ser ni i dag på åtagandet som Nordea har mot Skellefteå 

kommun?? 

- Har kommunen fört någon ny dialog som syftar till att säga upp 

avtalet med Nordea? 

- Hur ställer sig kommunen till det att Nordea nu tänker 

undanhålla skatt till svenska staten? 

 

Jens Wennberg 

(L) 
 

 


